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Obsah okupačnej zmluvy medzi Slovenskom a USA rozhodne nie
je štandardný, ako to tvrdí minister obrany Kaliňák

infovojna.bz/article/chmelar-obsah-okupacnej-zmluvy-medzi-slovenskom-a-usa-rozhodne-nie-je-standardny-ako-to-tvrdi-minister-
obrany-kalinak

Chmelař: Obsah okupační smlouvy mezi Slovenskem a USA rozhodně není
standardní, jak to tvrdí ministr obrany Kaliňák
04.03.2024 | 10:30   13

Publicista, politický analytik a vysokoškolský pedagog Eduard Chmelár přesně před pěti lety odhalil a
zveřejnil utajované plány na uzavření dohody o spolupráci v oblasti obrany (DCA) mezi Slovenskem a
Spojenými státy. Nyní reaguje na nejnovější vyjádření ministra obrany SR Roberta Kaliňáka (Směr-SSD),
který označil tuto dohodu za standardní.
Ministr obrany Robert Kaliňák se nedávno vyjádřil, že si váží lidí, kteří umí sdělit svůj názor. Proto mi jistě
nebude zazlívat, že musím vyslovit kategorický nesouhlas s jeho postojem k vojenské smlouvě s USA,
který prezentoval v rádiu Svobodný vysílač minulou středu .

Jsou věci, na které nemusíme mít stejné názory. Nemusím souhlasit s plánem na nákup dalších stíhaček
(tím spíše, že v minulosti i někteří vojenští experti vyslovili pochybnosti, zda i těch 14 není příliš mnoho).
Nemusím souhlasit s nalitím 100 milionů eur ze státního rozpočtu do soukromých zbrojařských firem.
Může mi nadzvednout obočí klepa poslance Juraje Krúpy za SaS, že prý ministerstvo obrany zvažuje
koupi amerického protivzdušného systému Patriot za miliardu dolarů (je-li to pravda, tak značnou
zodpovědnost za to stejně nese bývalá vládní koalice, která rozdávala naši obrannou techniku   jako
lentilky) . S tím vším nesouhlasím, ale potud umím respektovat politickou realitu. No nemůžu mlčet,
pokud vláda zvažuje rozhodnutí, které by bylo fackou do tváře všem, kteří volili Směr zejména pro jeho
mírovou politiku.

Dovolte mi se vší skromností připomenout, že k tomuto tématu mám co říci. Byl jsem to totiž právě já, kdo
přesně před pěti lety odhalil a zveřejnil utajované plány na uzavření DCA se Spojenými státy. Po této
vojenské smlouvě jsem začal pátrat, když bezprostředně po zvláštní návštěvě tehdejšího amerického
šéfa diplomacie Mikea Pompea v Bratislavě 12. února 2019 (ke které naše novinářská telátka neměly
žádné otázky) ministr zahraničních věcí Miroslav Lajčák zaklamal, že jeho partner nepřišel požadavky. Už
za týden však záhadně mluvil o jakýchsi jednáních s Američany: „Je zde dohoda o citlivých věcech a
Slovensko má v tomto kontextu své zájmy, a ty si potřebujeme obhájit“. Přeloženo z diplomatické řeči –
tato dohoda nevznikla z našich státních zájmů, ale ze zájmů USA a my jsme se ocitli pod tlakem ubránit,
co se dá. Proto jsem 26. února 2019 na této sociální síti zveřejnil výzvu, aby vláda veřejnosti jasně řekla,
zda jedná o přítomnosti ozbrojených sil USA na území Slovenska.

Ministerstvo zahraničních věcí na ni zareagovalo ještě týž večer neobvykle podrážděným prohlášením,
ve kterém se místo racionálních argumentů uchýlilo k osobním invektivám, zavádění a možná i vědomé
lži. Namísto jednoznačné odpovědi na přímo položenou otázku mě obvinilo, že moje tvrzení jsou prý
ničím nepodložená, konspirativní, že lžu, zavádím, a tak dále. A tuto hysterickou spršku ad hominem

https://www.infovojna.bz/article/chmelar-obsah-okupacnej-zmluvy-medzi-slovenskom-a-usa-rozhodne-nie-je-standardny-ako-to-tvrdi-minister-obrany-kalinak
https://hearthis.at/slobodnyvysielac/casus-belli-198-2024-02-23-robert-kalinak/


2/16

útoků nepodložilo ani jedním jediným věcným argumentem, který by vyvrátil má tvrzení. Když jsem
asertivně trval na odpovědi a přiložil i stanoviska zahraničních vojenských expertů, ministerstvo změnilo
tón, přestalo taková jednání popírat a začalo se vymlouvat na to, že jde o standardní smlouvu. Za zmínku
stojí, že média si této naší přestřelky všimla až 4. března 2019, tedy až týden po vypuknutí aféry, o kterou
se i poté zajímala jen velmi povrchně, nerozběhla žádné pátrání, ale bezmyšlenkovitě přebírala pouze
oficiální zdroje. Nemohlo mi to nepřipomenout nedávné chování současné opozice a červených deníčků,
když cíleně obviňovali premiéra Fica, že si pařížská jednání o vyslání vojáků na Ukrajinu vymyslel.

Bohužel, nešťastné vyjádření ministra obrany Kaliňáka, že považuje smlouvu za standardní, mi podobně
připomněli zavádění Naďa, Korčoka, Krúpy a dalších, kteří se mu nyní smějí do tváře nebo jej ironicky
nazývají svým spojencem. Tady nejde jen o to, že když mě chválí Jaro Naď, zamyslel bych se nad tím, co
dělám špatně. Rád bych připomněl, že boj proti DCA byl jedním z hlavních pilířů opozičního zápasu
zejména Směru-SD, díky kterému získal ve volbách mnoho lidí na svou stranu. Předseda Směru Robert
Fico na tiskové konferenci v Prešově 5. ledna 2022 prohlásil, že návrh obranné dohody se Spojenými
státy je pro nás nevýhodný a porušuje suverenitu Slovenské republiky. Přijetí vojenské smlouvy s USA
později zcela správně označil za „den zrady“, sliboval referendum a zrušení DCA. Je tu však ještě něco
důležitějšího než porušení politického slibu a byl bych rád, kdyby si to ve vedení vládních stran dobře
uvědomili.

K návrhu DCA přišlo v rámci meziresortního připomínkového řízení celkem 70 připomínek. Návrh jako
celek odmítla Generální prokuratura SR, stáhnout ji žádala i Konfederace odborových svazů SR či
občanské sdružení Sjednocení za mír. Úřad jaderného dozoru SR namítal, že dohoda nikde neobsahuje
pojistky proti dovozu jaderných a jiných radioaktivních materiálů. Výhrady vyjádřil i Klub 500, který
kritizoval, že smlouva deformuje podnikatelské prostředí, neboť zavádí kategorii preferovaných subjektů
osvobozených od daňových a odvodových povinností a zároveň je vyčleňuje z jurisdikce Slovenské
republiky. Generální prokuratura varovala, že smlouva v této podobě rezignuje na garanci některých
ústavních práv. Občanské sdružení Sjednocení za mír žádalo prostřednictvím hromadné připomínky,
kterou podepsalo přes 20 000 lidí, odmítnout návrh dohody v celém rozsahu pro rozpor s Ústavou SR a
zájmy SR. Požadovalo také výslovný zákaz jaderných zbraní na území SR, omezení aktů válečného
násilí s využitím území SR a zachování pravomocí slovenských orgánů činných v trestním řízení.

Další desetitisíce lidí požadovaly v petici odmítnutí této smlouvy (signatářů přijal i předseda NR SR Boris
Kollár). Desítky předních osobností společenského, kulturního a vědeckého života (mezi nimi herečky
Božidara Turzonovová a Mária Královičová, spisovatelé Jozef Banáš, Etela Farkašová, Anton Hykisch a
Gabriela Rothmayerová, filmový režisér Eduard Grečner, hudební skladatel Vladimír Golad Gašparovič či
bývalý předseda NR SR Jozef Migaš) žádali vládu, aby to odmítla - ano, to jsou ty osobnosti, které
bezostyšný hulvát Martin Šimečka nazval spodinou, přestože jim nesahá ani po kotníky.

Pro všechny tyto závažné připomínky a pochybnosti jsem inicioval výzvu skupiny bývalých politiků a
právnických autorit (Vladimír Palko, Ján Čarnogirský, Brigita Schmögnerová, Ján Drgonec a další)
prezidentce republiky, aby se obrátila na Ústavní soud SR. „Znepokojuje nás, že jako hlava státu, ale i
hlavní velitelka ozbrojených sil SR, jste se dosud k této smlouvě nevyjádřili. Jedná se přitom o jednu z
vašich nejsilnějších pravomocí. Je nepřiměřené, pokud nechceme říci, že alibistické, aby prezidentka
republiky stála mimo tento proces a mimo tuto diskusi,“ uvedli signatáři. Požádal ji o to i předseda Hlasu-
SD Peter Pellegrini, předseda SaS Richard Sulík a nakonec i předseda parlamentu Boris Kollár. Mám
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nějaké kuloární informace, že dezorientovaná prezidentka tomuto tlaku téměř podlehla. Jenže pak přišlo
závěrečné masírování od Jara Naďa a Ivana Korčoka. Na tomto setkání došlo k definitivnímu zlomu a
tam se zrodilo trapné alibistické řešení v podobě „interpretačního prohlášení“. Je naprosto jasné, že ona
sama by na to nepřišla, protože co do ní nevložíte, to tam prostě není. Zuzana Čaputová zjevně hledala
nějaký důvod, jak smlouvu akceptovat bez rizika ústavního soudu.

Z uvedeného je snad jasné, že pro Směr-SD je politicky i morálně neudržitelné, aby v takové klíčové a
principiální věci otočili najednou o 180 stupňů a začali tvrdit, že vojenská smlouva s USA je v pořádku.
Nejen proto, že to z věcného hlediska není pravda, ale také proto, že by to byla vyslovena neúcta ke
všem těm, kteří proti DCA bojovali, čelili výhrůžkám, útokům, kriminalizaci a zastrašování vládní moci.
Jsem si jist, že pokud začnou vládní představitelé v takové závažné věci přebírat rétoriku Progresivního
Slovenska, že to nepochopí ani jejich voliči.

Pro korektnost však musím dodat, že opozice nešťastné vyjádření ministra obrany pouze zneužila a
demagogicky překroutila. Robert Kaliňák už na prvním setkání s velvyslancem USA na Slovensku
Gautamem Ranem ve funkci člena vlády 27. října loňského roku zdůraznil, že vojenskou smlouvu se
Spojenými státy bude třeba opravit a označil současně naformulované znění DCA za jedno z největších
selhání minulé vlády. I v minulém týdnovém rozhovoru pro Svobodný vysílač řekl, že do konce března si
chce s Američany ujasnit, které body v dohodě by chtěl pozměnit. Na nějakou „veřejnou omluvu za
klamání Slováků“, k níž vyzval exministr Jaro Naď vládu, tedy není důvod. Pokud by se zde měl někdo za
něco ospravedlnit, tak je to právě bývalý šéf resortu obrany, i když v jeho případě omluva nestačí a měla
by se uplatnit trestněprávní odpovědnost.

Nikdo to neřekl přesněji jako lídr českých sociálních demokratů Lubomír Zaorálek, který na tiskové
konferenci prohlásil: „Jsem znepokojen, že paní ministryně obrany Černochová si jako poradce vzala
Jaroslava Naďa, který jak víme nese odpovědnost za to, že se téměř rozpadla obranyschopnost
Slovenska. Dnes nemají ani letadla, takže tam létáme my. Já nechápu, jak vám může radit někdo, kdo
doslova zkrachoval jako ministr obrany. Mě to děsí, že nás vede stejným směrem jako dopadlo
Slovensko. Takže bych rád požádal paní ministryni Černochovou, aby tohoto člověka urychleně
propustila, než se zrealizuje jeho koncepce rozpadu obrany státu, kterou předvedl na Slovensku.“

Jaro Naď jako obvykle těžko zavádí, když zneužil Kaliňákova slova k tomu, aby se začal neuroticky
chichounat, že všichni ti, kteří tvrdili, že se zde bude znásilňovat a že zde budou jaderné zbraně, lhali. Je
to obludná demagogie. Nikdo nic takového neříkal. Buď je Naď retardován a nerozumí podmiňovacímu
způsobu nebo jak obyčejně lže. Mezinárodní smlouvy a zákony se přece nepřipravují jen do stabilního
politického prostředí, ale musí počítat is nepředvídatelnými okolnostmi a obdobím krizí. Vyčítat kritikům
smlouvy, že zde nikdo nikoho neznásilnil, je jako vyčítat trestnímu zákonu, že k čemu je v něm trestný čin
vraždy, když ve vaší vesnici už dvacet let nikoho nezabili. A že to říkají právě ti, kteří se tolik
namoralizovali proti zkrácení promlčecích lhůt za znásilnění... Všichni víme, na co tam ty pojistky jsou.
Důležité je, že na základě této smlouvy je například rozmístění jaderných zbraní na území Slovenska
možné, neboť jsme si to neošetřili tak jako například Norové. Koho to zajímá podrobněji, všechny
podstatné argumenty jsem shrnul pro deník Pravda už před dvěma lety a dodnes bych na tom nic
neměnil:
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https://nazory.pravda.sk/komentare-a-glosy/clanok/613172-polemika-dohoda-o-obrannej-spolupraci-
medzi-slovenskom-a-usa/strana-2/

Z uvedených důvodů se vším respektem žádám vládu, aby při svém rozhodování, jak naložit se
současným zněním vojenské smlouvy s USA, zohlednila všechny odborné námitky a připomínky, které
byly vůči ní vzneseny a na jejichž platnosti se nic nemění, aby nezrazovala lidi, kteří za ni bojovali a
vystavovali se veřejné šikaně av neposlední řadě aby neopouštěla   politické hodnoty, pro které její voliči
vyjádřili důvěru. Nadšeně podporuji zahraniční politiku „čtyři světové strany“. Ale ta má význam jedině
tehdy, pokud z ní vytěžíme maximum pro naplňování našich státních zájmů, ne posloužíme-li každému,
kdo o to zažádá. Neboť toto není o vnitrostranické demokratické atmosféře, v níž Kaliňák může mít rád
Ameriku a Blaha může mít rád Rusko. Toto je vyšší princip.

 
Zdroj: Facebook Eduard Chmelár / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, dle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů činných v trestním řízení
poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.)
Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly
naplnit skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové
příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního původu,
příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi
diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

Hegerove protilátky2024-03-04 11:07:36
sporné je i to, zda by se dodržovala smlouva do posledního puntíku jako by byla koncipována,
pokud víme, že je možné porušovat Ústavu jako nic, co pak nějaká DCA smlouva, USAáci si udělají
po svém
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https://www.facebook.com/photo/?fbid=803839165121641&set=a.475941007911460
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Milan Mašcuch2024-03-04 11:08:23
Tak co se tak oddaně škleříš?

Ilegální Stat2024-03-04 16:24:51

:) kritika ministra z vlády, kde je poradcem...

už druhá věc je, že před 2020 chtěl feKal koupit GrandPower Kuřecí za 300 000 EUR, celou
firmu is patenty. Hodnota firmy je kolem 10 000 000 EUR. A Kuracinovi řekl, že pokud
neprodá, žádné VO nevyhraje. To se stalo.

Dnes: 
 Nevyčerpaných 13 milionů eur, které v roce 2022 vláda vyčlenila na nákup záchranářských

vrtulníků, navrhuje Ministerstvo vnitra (MV) SR využít na výdaje spojené s uprchlíky z
Ukrajiny, zejména příspěvek na ubytování odejděnců. Vyplývá to z materiálu, který resort
předložil do meziresortního připomínkového řízení.

Takže přesouváme prachy z pomoci nám do pomoci Ukrom - a hlavně tím co dávají
ubytování. Trvá to 4 roky.

Proč Kocner nemohl vyhrát a Fiico pravděpodobně věděl, že se chystá proti němu nějaká
akce. 

 Lauder má velmi silný dosah. A přes Lipsica a Caputovu přikazal vysledek.

cz24.news
 zobrazit více...

Slavomír Novotný2024-03-04 12:27:25
No a divadlo . . . pokračuje

Ilegální Stat2024-03-04 16:27:18

DCA chtěl feKal "upravit" (bez časového upřesnění) .

Tento tok (jak jinde Milan Mascuch uvedl) konci smlouva s NATO. vidíme nějaké změny,
pohyby směřující ke konci smlouvy?

Kromě těch 2 letadel F-16 - což vypadá, že dodali právě proto, abychom nemohli rozvázat
smlouvu.

Něco se děje celosvětově, protože iv EU i v Rusku jsou stejné muslimské problémy.
Já Clovek2024-03-04 16:27:44
ten AUSTIN je falešný, vůbec se nepodoba na toho mrtvého z Kyjevského bunkru

Anton Blahovič2024-03-04 16:36:12
Edo Cmelar by měl něco podniknout. Např. jako Lubos Blaha. Ten píše aspoň statusy a bojuje.
Vreceněnost či jak.

https://cz24.news/spojeni-rothschildu-a-ronalda-laudera-s-s-demolici-dvojcat-wtc-11-zari-2001/
javascript://
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Polák Petko2024-03-04 16:57:14
Takto to dopadne vždy keď anglosaské ambasády ukážu SMERákom videá a iné kompro materiály,
ktoré na nich majú (u Kaliňaka napr. to ako schválil vietnamskú akciu na území SR). No a
SMERráci razom poslušne sklopia uši a idú radšej hľadať vhodné mediálne riešenia pre verejnosť..

kico kico2024-03-04 19:21:00
1*

Jozef Gaži 2024-03-04 18:32:22
Žeby mal Kali dve tváre ako doktor Jekyll a mister Hyde? Kali, koľko kabátov máš na prezliekanie?

El Pablo2024-03-04 18:57:45
Toľko, koľko mu my ľudia doprajeme.. A že tých šancí už bolo..

kico kico2024-03-04 19:14:33
Pred voľbami hnali národ do ulic proti zmluve,vyblakovali ako to bude iné!Volili sme ich a nič iné
nebude.To iste len v červenom.Capa spravili zahradnikomToto sú ty smeracky zradny politici.Do oči
sa ti smejú a do ruky ti seru.

Jozef Paluška2024-03-04 19:24:57
tak precital som doteraz vase diskusne prispvky. To fakt ste cakali u smerokov nejaku zmenu? To
ste sa nic na tej alternative nanucili? Este by som ocakaval nejake juditkine "mudrosti"...

Špeciálna sudkyňa Záleská vynadala v súdnej sieni justičnej stráži
Sudkyňa Špecializovaného trestného súdu Pamela Záleská, ktorá začiatkom decembra roku 2020
poslala do väzby bývalého prezidenta Policajného zboru SR generála Milana Lučanského, okríkla
počas súdneho pojednávania príslušníka Zboru väzenskej a justičnej stráže. 17

https://www.infovojna.bz/article/specialna-sudkyna-zaleska-vynadala-v-sudnej-sieni-justicnej-strazi
https://www.infovojna.bz/article/specialna-sudkyna-zaleska-vynadala-v-sudnej-sieni-justicnej-strazi#mdsqs
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VIDEO: Syn zavraždeného policajného exprezidenta, poslanec za SNS
Adam Lučanský priblížil záhadné okolnosti úmrtia svojho otca a oznámil
aj chystané prekvapenie, z ktorého exministerka spravodlivosti Kolíková
nebude nadšená. Čurillovci podľa neho vyvíjali na generála Lučanského
nátlak a chceli z neho spraviť kajúcnika, ktorý by falošne svedčil na Fica
& Kaliňáka a udával aj ďalších ľudí
Syn bývalého policajného prezidenta objasňuje motívy svojho vstupu do politiky, medzi ktorými
dominuje snaha o objektívne vyšetrenie smrti svojho otca, generála Milana Lučanského, ktorý
zomrel 30. decembra 2020 po tom, ako predchádzajúci deň došlo k doteraz neobjasnenému zločinu
spáchaného za múrmi Ústavu na výkon väzby a trestu odňatia slobody v Prešove a jeho vyšetrenie
maril predchádzajúci Matovičo-Hegero-Ódorov režim. 3

VIDEO: O perlách militantnej radikálky Vášáryovej o Slovákoch,
vyplakávaní Sorosovej redaktorky Kovačič Hanzelovej podieľajúcej sa na
vyhrocovaní spoločenskej nenávisti a odchode vakcinačnej segregátorky
a nepriateľky slobody Ďuriš Nicholsonovej na politické smetisko
slovenských dejín
Slovenský youtuber Ľuboš Hrica žijúci v Taliansku pripomína nenávistné vyjadrenia herečky,
exdiplomatky a bývalej političky Magdy Vášáryovej o svojich spoluobčanoch a komentuje aj odchod
z politiky, ktorý avizovala progresívno-liberálna europoslankyňa Lucia Ďuriš Nicholsonová, ale aj
oznámenie redaktorky Sorosovho denníka SME Zuzany Kovačič Hanzelovej, že si v politických
diskusiách dáva pauzu. 1

https://www.infovojna.bz/article/video-syn-zavrazdeneho-policajneho-exprezidenta-poslanec-za-sns-adam-lucansky-diskusia-na-palete-marec-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-syn-zavrazdeneho-policajneho-exprezidenta-poslanec-za-sns-adam-lucansky-diskusia-na-palete-marec-2024#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-hrica-o-vasaryovej-kovacic-hanzelovej-a-duris-nicholsonovej
https://www.infovojna.bz/article/video-hrica-o-vasaryovej-kovacic-hanzelovej-a-duris-nicholsonovej#mdsqs
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VIDEO: Čo sa odohralo na vojnovej porade v Paríži a komu v pozadí tak
veľmi záleží na zatiahnutí Európy a Slovenska do vojny proti Rusku?
Vydavateľ a šéfredaktor mesačníku Zem & Vek Tibor Eliot Rostas vo svojom videu komentoval
vojnovú poradu zorganizovanú 26. februára 2024 francúzskym prezidentom Emmanuelom
Macronom v Paríži. 6

Pád pevnosti Avdijivka vyvolal dominový efekt
Ukrajinská armáda sa musela po dobytí mesta Avdijivka na východe Ukrajiny ruskou armádou a
pred jej každodenným postupom a oslobodzovaní ďalších obcí stiahnuť z územia a ustúpiť smerom
na západ. 7

VIDEO: Rusové loví západní zbraně. Ničí tanky, radary i poslední funkční
houfnice
Rusko získává převahu, kontroluje vzdušný prostor, postupuje po zemi - a nyní loví poslední
funkční západní zbraňové systémy na Ukrajině, informuje německý deník Bild. 8

https://www.infovojna.bz/article/video-co-sa-odohralo-na-vojnovej-porade-v-parizi-a-komu-v-pozadi-tak-velmi-zalezi-na-zatiahnuti-europy-a-slovenska-do-vojny-proti-rusku
https://www.infovojna.bz/article/video-co-sa-odohralo-na-vojnovej-porade-v-parizi-a-komu-v-pozadi-tak-velmi-zalezi-na-zatiahnuti-europy-a-slovenska-do-vojny-proti-rusku#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/pad-pevnosti-avdijivka-vyvolal-dominovy-efekt
https://www.infovojna.bz/article/pad-pevnosti-avdijivka-vyvolal-dominovy-efekt#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-rusove-lovi-zapadni-zbrane-nici-tanky-radary-i-posledni-funkcni-houfnice
https://www.infovojna.bz/article/video-rusove-lovi-zapadni-zbrane-nici-tanky-radary-i-posledni-funkcni-houfnice#mdsqs
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„Putin vedie proti Nemecku infovojnu“, vyhlásil Pistorius v reakcii na
zverejnenie rozhovoru nemeckých dôstojníkov o možnostiach raketového
útoku na Krymský most
Nemecký minister obrany Boris Pistorius sa snaží odhalenie zločineckého konania predstaviteľov
nemeckej armády zastrieť vyhláseniami, že je to Rusko kto je na vine a nie Nemecko, ktorého
armádni predstavitelia mohli páchaním teroristického útoku takmer vyprovokovať 3. svetovú vojnu.
18

VIDEO: Německá armáda plánovala údery na Krymský most, ruské
základny a muniční sklady. Na uniklé nahrávce špičky Luftwaffe plánovaly,
jak řídit přes německou armádní družici rakety Taurus proti ruským cílům
skrze středisko výrobce raket, aby z útoku nemohla být obviňována
německá armáda a vláda v Berlíně
Nahrávka explicitně dokazuje, že německá armáda se chtěla přímo zapojit do války proti Ruské
armádě, a to přímo z německé základny Luftwaffe v Buchelu, kde je centrála kosmického velení
Luftwaffe, odkud jsou řízeny německé vojenské družice a rovněž rakety Taurus. Rusko zřejmě
nahrávku zveřejnilo v dobrém úmyslu, aby zabránilo 3. světové válce a vtažení německé armády do
konfliktu na Ukrajině za zády Olafa Scholze. Moskva tomu chce zabránit a jedinou možností tak je
uveřejnění nahrávek, aby Olaf Scholz si doma udělal pořádek. 4

https://www.infovojna.bz/article/putin-vedie-proti-nemecku-infovojnu-vyhlasil-pistorius
https://www.infovojna.bz/article/putin-vedie-proti-nemecku-infovojnu-vyhlasil-pistorius#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-nemecka-armada-planovala-udery-na-krymsky-most-ruske-zakladny-a-municni-sklady
https://www.infovojna.bz/article/video-nemecka-armada-planovala-udery-na-krymsky-most-ruske-zakladny-a-municni-sklady#mdsqs
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Kňaz a cirkevný sudca Štefan Mordel píše otvorený list predsedovi KDH
Milanovi Majerskému v reakcii na rozhodnutie kresťanských demokratov
podporiť v prezidentských voľbách progresívneho liberála Ivana Korčoka:
„To naozaj chcete Slovensko celkom zapredať záujmom USA a
skorumpovanému Západu?“
„Vy, jako předseda strany, která má v názvu hnutí „křesťanské“ si uvědomujete, že byste se měli
držet křesťanských zásad spravedlnosti a etiky? Nevím, pane předsedo Majerský, zda jste četli
Agendu 21 a 2030. Doporučuji Vám si to podrobně prostudovat, abyste věděli do čeho nyní tlačíte
Slovensko podporou Korčoka. Myslím si, že máte alespoň tušení, proč byl majdan po vraždě
Kuciaka a proč hned už bylo připraveno hnutí Za slušné Slovensko, ze kterého v zápětí se vyvinula
politická strana Progresivní Slovensko, které není ničím jiným, než tvrdou pěstí západního
neomarxismu k ovládání Slovenska , aby se stalo poslušnou kolonií USA a Bruselu,“ připomíná ve
svém dopise adresovaném šéfovi KDH církevní soudce, duchovní otec doc. ThDr. ICLic. Štefan
Mordel. 24

VIDEO: Michelko o Ústavním soudu, který se stal nástrojem politického
boje, když jeho nekompetentní soudci rozhodují jako političtí aktivisté i na
základě mínění ulice
Předseda Výboru NR SR pro kulturu a média Roman Michelko (SNS) ve svém videoblogu dne 3.
březen 2024 komentoval aktuální události na domácí politické scéně za uplynulý týden poznačené i
rozhodnutím Ústavního soudu, který pozastavil účinnost části novely trestních kodexů ještě před
tím, než zákon vstoupil v platnost zveřejněním ve Sbírce zákonů. 7

https://www.infovojna.bz/article/knaz-a-cirkevny-sudca-stefan-mordel-pise-otvoreny-list-predsedovi-kdh-majerskemu-v-reakcii-na-rozhodnutie-krestanskych-demokratov-podporit-v-prezidentskych-volbach-korcoka
https://www.infovojna.bz/article/knaz-a-cirkevny-sudca-stefan-mordel-pise-otvoreny-list-predsedovi-kdh-majerskemu-v-reakcii-na-rozhodnutie-krestanskych-demokratov-podporit-v-prezidentskych-volbach-korcoka#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-michelko-o-ustavnom-sude-ktory-sa-stal-nastrojom-politickeho-boja
https://www.infovojna.bz/article/video-michelko-o-ustavnom-sude-ktory-sa-stal-nastrojom-politickeho-boja#mdsqs
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VIDEO: Beránek o aroganci, drzosti, cenzuře & ideologickém idiotismu
klimatických alarmistů ignorujících vědu a nevědomosti jako hybné síle
progresivně-liberální totality, která vážným způsobem radikalizuje a
znepřáteluje celou slovenskou společnost
Majitel průzkumné agentury Polis, publicista a politický analytik Ján Baránek se ve svém videu
zveřejněném 2. března 2024 věnoval dalšímu příkladu cenzury vědecky podložených názorů,
kterým zelení fanatici svou ideologickou zaslepeností nedokážou rozumět ani pochopit. 19

VIDEO: Je důležité, aby se Slováci o Korčokovi dozvěděli pravdu,
přízvukuje Zoro Kollár v další části svého odkazu adresovaného
americkému mopslíkovi kandidujícímu za prezidenta Slovenska
Podnikatel a advokát Zoroslav Kollár ve 4. části svého pozdravu americkému poskoku, kariérnímu
sluhovi cizích zájmů, bývalému šéfovi slovenské diplomacie a prezidentskému kandidátovi,
progresivnímu liberálovi Ivanu Korčokovi připomněl jeho charakterovou příbuznost s druhým
československým prezidentem Edvardem. 2

Obchod
 

IV nástěnný kalendář 2024

https://www.infovojna.bz/article/video-baranek-video-2-marec-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-baranek-video-2-marec-2024#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-zoro-kollar-pozdrav-ivanovi-korcokovi-4-cast
https://www.infovojna.bz/article/video-zoro-kollar-pozdrav-ivanovi-korcokovi-4-cast#mdsqs
https://obchod.infovojna.bz/produkt/iv-nastenny-kalendar-2024
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Anketa

Program rádia 
 Změna programu je vyhrazena.

Žádný program

https://www.fmedia.top/survey/7
https://obchod.infovojna.bz/produkt/vankus-infovojna-cierny
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Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, čeština, překladač Od: Vlasto
Jak instalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

 

https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-safin-chazarsky-golem-ii
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
https://obchod.infovojna.bz/produkt/damske-tricko-iv-samorinske-vrabce-svetlomodra
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/panske-tricko-iv-samorinske-vrabce-tmavosiva
https://obchod.infovojna.bz/produkty/ine
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Zajímavosti

Covid způsobuje pokles IQ – studie https://www.rt.com04.03.2024
Zveřejnili video: Bufet v Bratislavě schválně podpálil neznámý muž https://news.refresher.sk04.03.2024
V Bratislavském kraji úřadují vykrádači bytů: Policie vyzývá k obezřetnosti, používají tyto techniky
https://www.interez.sk04.03.2024
Jako poslední si jarní prázdniny užijí žáci na západním Slovensku https://tvnoviny.sk04.03.2024
VIDEO: Rytmus: Rap není sport. Ty už jsi vyzápasený a možná nemáš energii (Karlos Vémola v
nové roli coby moderátor vlastního podcastu) https://youtu.be03.03.2024
VIDEO: ROZHOVOR Exposlanec G. Gyimesi: Nebudeme podporovat Korčoka! Zde jsou důvody
https://www.youtube.com03.03.2024
Jak udělat pořádek v RTVS https://skspravy.sk03.03.2024
John Mearsheimer: Ukrajina již prohrála https://sk.news-front.su03.03.2024
PRŮZKUM Volby by vyhrál Směr, koalice by si s 82 poslanci polepšila https://ereport.sk03.03.2024
V čem se mýlí Petr Drulák a spol. https://deliandiver.org03.03.2024
Absolutní rekord! Masivní nálet SU-34 na ukrajinské pozice! Celé vesnice srovnány i s jejich obránci
se zemí! Washington včera začal porcovat Ukrajinu mezi Rusko a své bankéře!
https://www.michalapetr.com03.03.2024
Matovič dal na čelo kandidátky experta na osady a chtějí prosadit usnesení: Trčíme někomu z
tlustého střeva https://veci-verejne.sk03.03.2024
Obchodní řetězce naskočily na nový trend samoobslužných pokladen naplno
https://kryptomagazin.sk03.03.2024
VIDEO: Derby Slovan Bratislava - Spartak Trnava 2. 3. 2024 - Příjezd fanoušků Trnavy na nádraží
Bratislava Vinohrady a jejich odvoz na zápas https://www.youtube.com02.03.2024

https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-mafia-na-slovensku
https://www.rt.com/news/593681-long-covid-iq-decline/
https://news.refresher.sk/155418-Zverejnili-video-Bufet-v-Bratislave-naschval-podpalil-neznamy-muz
https://www.interez.sk/v-bratislavskom-kraji-uraduju-vykradaci-bytov-policia-vyzyva-na-obozretnost-pouzivaju-tieto-techniky/
https://tvnoviny.sk/domace/clanok/883436-ziaci-na-zapadnom-slovensku-si-uzivaju-jarne-prazdniny
https://youtu.be/S0EWAjzXUpQ?si=0xtHyMafrJDUZdjl
https://www.youtube.com/watch?v=0yBzyNqBxyU
https://skspravy.sk/slovensko/politika/ako-urobit-poriadok-v-rtvs/
https://sk.news-front.su/2024/03/02/john-mearsheimer-ukrajina-uz-prehrala/
https://ereport.sk/prieskum-volby-by-vyhral-smer-sd-koalicia-by-si-s-82-poslancami-polepsila/
https://deliandiver.org/2024/03/v-cem-se-myli-petr-drulak-a-spol.html
https://www.michalapetr.com/map-1827-absolutni-rekord-masivni-nalet-su-34-na-ukrajinske-pozice-cele-vesnice-srovnany-i-s-jejich-obranci-se-zemi-washington-vcera-zacal-porcovat-ukrajinu-mezi-rusko-a-sve-bankere-vse-podle-plan/
https://veci-verejne.sk/matovic-dal-na-celo-kandidatky-experta-na-osady-a-chcu-presadit-uznesenie-trcime-niekomu-z-hrubeho-creva/
https://kryptomagazin.sk/obchodne-retazce-naskocili-na-novy-trend-naplno/
https://www.youtube.com/watch?v=s2oeWXhDFI4
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Zimní sezóna 2023/2024 byla nejteplejší za posledních 70 let https://www.imeteo.sk02.03.2024
PŘEHLED: Hosté víkendových diskusních pořadů https://www.teraz.sk02.03.2024
Zpráva New York Times boří narativ o „nevyprovokované válce“ na Ukrajině
https://zvedavec.news02.03.2024
Dobré zprávy pro řidiče, ceny paliv se pohnuly na konci týdne směrem dolů, koncem zimy zlevnila i
ropa https://www.topky.sk02.03.2024
Pro Dankovu nehodu potrestali řadové policisty, potvrdil ministr Šutaj Eštok
https://www.interez.sk02.03.2024
Poslední den meteorologické zimy se s námi rozloučil velice teplým počasím. Teploty vystoupily nad
+19 °C https://www.imeteo.sk01.03.2024
Lidl šokoval zákazníky. Z prodejny odstranil všechny mikrotenové sáčky
https://kryptomagazin.sk01.03.2024
Moskva obviňuje USA, že lžou o ruských „atomových zbraních ve vesmíru“
https://www.rt.com01.03.2024
Prezidentské volby by koncem února vyhrál Peter Pellegrini https://www.trend.sk01.03.2024
EXTRÉMNĚ TEPLÁ ZIMA: Přispěl k ní rekordní únor, tvrdí klimatolog https://www.teraz.sk01.03.2024
Státní ochrana přírody varuje: Je vysoká pravděpodobnost, že invazní sršeň asijský bude
zaznamenán i na Slovensku https://spravy.rtvs.sk01.03.2024

https://www.imeteo.sk/spravy/zimna-sezona-2023-2024-bola-najteplejsia-za-poslednych-70-rokov
https://www.teraz.sk/slovensko/prehlad-hostia-vikendovych-diskusny/778411-clanok.html
https://zvedavec.news/komentare/2024/03/9995-zprava-new-york-times-bori-narativ-o-nevyprovokovane-valce-na-ukrajine.htm
https://www.topky.sk/cl/10/2699065/Dobre-spravy-pre-soferov--ceny-paliv-opat-prekvapili--TAKTO-sa-pohli-na-konci-tyzdna--koncom-zimy-zlacnela-aj-ropa
https://www.interez.sk/nove-informacie-o-nehode-andreja-danka-kontrola-zistila-pochybenia-tresty-spoznali-viaceri-policajti/
https://www.imeteo.sk/spravy/posledny-den-meteorologickej-zimy-sa-s-nami-rozlucil-velmi-teplym-pocasim-teploty-vystupili-nad-19-0c
https://kryptomagazin.sk/lidl-sokoval-zakaznikov-z-predajne-odstranil-vsetky-mikrotenove-vrecka/
https://www.rt.com/russia/593375-putin-us-nuclear-lies/
https://www.trend.sk/spravy/prezidentske-volby-koncom-februara-vyhral-peter-pellegrini
https://www.teraz.sk/pocasie/klimatolog-rekordne-teply-februar-pr/778292-clanok.html
https://spravy.rtvs.sk/2024/03/s-vysokou-pravdepodobnostou-sa-na-slovensku-coskoro-objavi-invazny-srsen-azijsky-varuju-ochranari/

